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APROBACION, NO SEU CASO, DAS ACTAS DAS SESIONS CELEBRADAS 
O 30 DE ABRIL, E 19 DE MAIO. 

DAR CONTA DAS RESOLUCIONS DICTADAS POLA ALCALDIA DENDE A 
ULTIMA SESION. 

DAR CONTA DA RESOLUCIÓN DA ALCALDIA DO 13 DE XUÑO DE I997, 
DELEGANDO A PRESIDENCIA DO CONSELLO DE ADMINISTRACION DO 
CENTRO DEPORTIVO MUNICIPAL NO CONCELLEIRO D. GUMERSINDO 
FERNANDEZ MENDEZ. 

4.- CORRECCIÓN DE ERROS NO DOCUMENTO DAS NORMAS NORMAS 
SUBSIDIARIAS DE PLANEAMENTO DE AMBITO MUNICIPAL DE 
REDONDELA. 

DEEQRIES: 

APROBACION, NO SEU CASO, BASES REGULADORAS_DA CONVOCATORIA 
DAS SUBVENCIONS PARA APOIA-LA PARTICIPACION DOS CLUBES OU 
ENTIDADES NAS DIFERENTES MODALIDADES DEPORTIVAS EXISTENTES 
NO CONCELLO. 

DAR CONTA DO EXPEDIENTE DE MODIFICACIÓN DE CRÉDITO 9/97. 

PROPOSTA DA COMISIÓN INFORMATIVA REFERIDA Ã RESCISIÓN DO 
CONTRATO ASINADO CON GESTYCOBRO O DIA 23.09.83. 

PROPOSTA DA COMISIÓN INFORMATIVA REFERIDA ó EXPEDIENTE DE MODIFICACION DE CREDITO 8/97 MEDIANTE CREDITOS 
EXTRAORDINARIOS POR IMPORTE DE 12.232.692.- PESETAS. 

PROPOSTA DA COMISIÓN INFORMATIVA REFERIDA Á NOVACIÓN 
MEDIANTE CAMBIO DE APLICACION PARCIAL Do DESTINO DE DOUS 
PRESTAMOS A LONGO PRAZO.



10.- PROPOSTA DA COMISIÓN INFORMATIVA REFERIDA Ó PRÉSTAMO A 
LONGO PRAZO 4/97 POLO IMPORTE DE 12.232.692.- PESETAS. 

11.- APROBACIÓN, NO SEU CASO, FACTURA NÚMERO 231, DO 27.2.97 DE 
"DESHUM GALICIA, S.L.", POR IMPORTE DE 2.035.104.- PESETAS. 

12.- APROBACIÓN, NO SEU CASO, BASES PARA CONTRATACIÓN TEMPORAL 
DE TRES AUXILIARES ADMINISTRATIVOS. 

ENSINQ: 

13.- APROBACIÓN, NO SEU CASO, BASES_REGULADORAS DAS SUBVENCIÓNS 
A FAMILIAS PARA A ESCOLARIZACION DE MEMBROS/AS DE FAMILIAS 
QUE CURSAN ESTUDIOS DE EDUCACION INFANTIL (3-5 ANOS). 
EDUCACIÓN PRIMARIA (l°, 2°, 3° CICLO), E.S.O. (l°, 2° 
CICLO) E ESTUDIOS DE EDUCACION PERMANENTE DE ADULTOS, PARA 
O CURSO 97-98 NO REFERENTE A AXUDAS PARA GASTOS DE LIBROS 
DE TEXTO E MATERIAL ESCOLAR E DIDACTICO NECESARIO. 

14.- APROBACIÓN, NO SEU CASO, APROBACIÓN BASES SUBVENCIÓNS APAS. 

15.- APROBACIÓN, NO SEU CASO, BASES BECA. 

MQÇIQNS 
16.- MOCION DO GRUPO MUNICIPAL DO PSDEG-PSOE, S/ RECOÑECEMENTO 

COMO CENTRO ASOCIADO DO SERVICIO GALEGO DE COLOCACION, PARA 
DESENVOLVEMENTO DAS ACCIÓNS DE: INFORMACION E 
DIRECCIONAMENTO, TRATAMENTO DAS DEMANDAS DE EMPREGO E, 
CAPTACIÓN E TRATAMENTO DE OFERTAS DE TRABALLO E PRORROGA 
DOS SERVICIOS RECOLLIDOS NOS CONTRATOS REGULADORES DAS 
RELACIONS LABORAIS DOS DOUS AXENTES DE DESENVOLVEMENTO E 
EMPREGO LOCAL, CO OBXECTO DE FACERSE CARGO DE DITAS 
ACCIONS. 
MOCION DO GRUPO MUNICIPAL DO BNG S/ SOLICITUDE Ó MINISTERIO 
DE FOMENTO PASO GRATUITO POLA PONTE DE RANDE, ESPECIALMENTE 
RECORRIDO ENTRE O MORRAZO E VIGO. 
MOCION DO GRUPO MUNICIPAL DO BNG S/ ADOPCIÓN DE ACORDOS EN RELACION COA CREACION DUNHA UNIVERSIDADE PRIVADA EN 
PONTEAREAS. 
ACORDO DO CONCELLO DE POBRA DO CARAMIÑAL S/ ADOPCIÓN DE 
ACORDOS RELATIVOS A DETENCION DO EMPRESARIO GALEGO JAVIER 
FERREIRO PARGA. 
MOCIÓN DO GRUPO MUNICIPAL DO BNG S/ AXUDA ECONÓMICA PARA 
COLABORAR A PRESENZA DO MOVIMENTO XUVENIL GALEGO, No 
FESTIVAL MUNDIAL DA XUVENTUDE, A CELEBRAR NA HABANA.



MA (Selo da Corporacaon) (smama do Pyeswjente) Folio N ° "
y 

serie A N.° 0361347 
Guang 

21. - ROGOS E PREGUNTAS. 

Na Sala de Sesións do Concello de Redondela, ás vinte 
trinta horas do día vintesete de Xuño de mil novecentos noventa 
e sete, baixo a Presidencia do Iltmo. Sr. Alcalde, D. AMADO 
RICON VIRULEGIO e a asistencia dos Sres./as Concelleiros/as: D. 
MANUEL ALONSO LEMOS, D‘. M‘ DEL CARMEN BASTOS RODRIGUEZ, D. JOSE 
BLANCO PUGA, D‘. FRANCISCA CANAL GOMEZ, D. JAIME DARRIBA VILAS, 
D. GUMERSINDO FERNANDEZ MENDEZ, D. EMILIO GONZALEZ IGLESIAS, D. 
XOSE LUIS GRANDE GRANDE, D. MANUEL IGLESIAS CARRERA, D. LUIS 
ALBERTO MIGUEZ DOCAMPO, D. LUIS ALBERTO ORGE MIGUEZ, D.NXOSE 
CARLOS PAZOS DOCAMPO, D‘. CECILIA PEREZ ORGE, D. MANUEL PINEIRO 
COSTAS, D. FRANCISCO PUCH CASAL, D. XAIME REI BARREIRO, D. LUIS 
RODRIGUEZ VILARCHAN, D. JOSE MANUEL SOTO VIRULEGIO, D. JAIME 
TORNERO LOPEZ, e D‘. JOSEFA VILLAVERDE RODRIGUEZ, actuando como 
Secretario o da Corporación D. LUIS TORRADO VAZQUEZ, constitúese 
o Pleno do Iltmo. Concello, en sesión ordinaria, correspondente 
ó Pleno ordinario do mes de Xuño, non celebrado na data, 
correspondente, en virtude do disposto no Artigo 13 do 
Regulamento Orgánico do Concello, conforme á convocatoria e de 
acordo coa Orde do Día remesada a tódolos Sres./as 
Concelleiros/as, coa antelación legalmente requerida. Está tamén 
presente o Sr. Interventor, D. MODESTO SOLLA SANZ. 

Non asistiu o Concelleiro SR. REI BARREIRO. 

A Presidencia declara aberta a sesión en primeira 
convocatoria, procedêndose a trata-los puntos da Orde do Día. 

Pola Presidencia dase conta das actas das sesións 
celebradas con carácter extraordinario e urxente o 30 de Abril, 
e extraordinario o 19 de Maio de 1.997. 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. PAZOS DOCAMPO, por este maniféstase que fai tempo que nas 
actas hai cuestións que non quedan claras no debate polo que en 
ocasións non se entende ben o que do debate se reflexa nas 
mesmas, polo que pide á Presidencia que se adquira un equipo de 
grabación das sesións deste Concello Pleno.



- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. GONZALEZ IGLESIAS, por este maniféstase que as actas non 
reflexan o que ocurre na sesión, solicitando como o Sr. Pazos 
Docampo que se grabe as sesións do Pleno. 

Polo Sr. Presidente maniféstase que lle resulta 
extrano que antes para a oposición reflexábase nas actas o que 
ocurría nas sesións e parece que agora non. Nembargantes 
estudiarase o manifestado acerca da grabación das sesións 
interesada polos dous sres. Concelleiros antes citados. 

Polo Sr. Presidente sométese a votación a aprobación 
das Actas correspondentes ás sesións celebradas con caracter 
extraordinario e urxente o 30 de abril, e extraordinario do 19 
de Maio. 

Efectuada esta, obtivo o seguinte resultado: Apróbanse 
ámbalas dúas cos votos favorables dos Sres./as Concelleiros/as 
do PP (9), do Grupo Mixto (2), do BNG (3) e do PSdeG-PSOE (5). 
Abstívose en ámbalas dúas, por non asistir ás mesmas, o 
Concelleiro do PSdeG-PSOE Sr. Tornero López.- 

Pola Presidencia dase conta das Resolucións dictadas 
pola Alcaldía dende o 1 6 24 de xuño de 1.997. 

Pola presidencia ábrese c) correspondente turno de 
intervencións. 

— concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. GONZALEZ IGLESIAS, polo mesmo se sinala que lle extraña a 
operación de tesourería que figura nas Resolucións da Alcaldía, 
xa que a mesma ten o risco de non poder devolverse. 

Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
facendo alusión ¿S do 17 de Xuño do ano que andamos, sobre 
contratación dun arquitecto urbanístico que tería as dúas 
funcións de asesoramento técnico en materia urbanística deste 
Concello, así como de información ó público do PXOU actualemtne 
en trámite, xa que considera que pode haber incompatibilidade e 
lle proporcionaría información privilexiada, considerando por 
outro lado que o cese da Arquitecta dona María A. Leboreiro 
Amaro como un cese político. 

A Corporación queda ENTERADA do contido das 
Resolucións antes indicadas.-
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Pola Presidencia dase conta da Resolución da Alcaldía 
de data 13 de Xuño de 1.997, que transcrita dí: 

En uso das atribucións que me confire a lexislación 
vixente, veño en 

_jLJi¿s_Q_ILJLJiJ_ 

Delega-la presidencia do Consello de Administración do 
Centro Deportivo Municipal, no Concelleiro e Presidente da 
Comisión Informativa de Deportes, D. GUMERSINDO FERNANDEZ 
MENDEZ . 

A Corporación quedou ENTERADA.- 

Pola Presidencia dase conta da Proposta da Comisión 
Informativa de Urbanismo, Vías e Obras, de data 25 de Xuño de 
1997, que transcrita dí: 

"ANTECEDENTES.- Con data 6 de Novembro de 1987, 
aprobáronse definitivamente, por acordo da Comisión Provincial 
de Urbanismo as Normas Subsidiarias de Planeamento de Ambito 
Municipal de Redondela, téndose publicadas no Boletín oficial da 
Provincia n° 85, de 14 de Abril de 1988. 

A documentación grafiada realizouse sobre cartografía 
a esc. 1:5000, e para os planos de detalle, a esc. 1:2.000, 
sobre plano parcelario do Instituto Xeográfico e Catastral. 

No transcurso da vixencia das devanditas Normas 
téñense observado reiterados erros nas parcelas grafiadas, 
contradicciõns entre os planos a escala 1:5000 e 1:2000, erros 
de calificación por mal grafiado das bases, ou ben 
contradicciõns entre a realidade e a documentación das Normas. 

Na súa virtude, e á vista dos expedientes promovidos 
polo particular que logo se cita e dos informes favorables 
emitidos polos servicios técnicos municipais, a Comisión 
Informativa de Urbanismo, Vías e Obras, previa deliberación na 
que o Sr. Pazos Docampo anuncia a seu voto en contra por 
considerar irregular que o Sr. Estévez Lamas, aparellador 
contratado, informe este tipo de expedientes, por non entrar no 
ámbito das súas competencias, e o Sr. Alonso Lemos manifesta quez respetando o criterio do Sr. Pazos considera que o informe e



válido, sen prexuizo de que poidera ser emitido polo Sr. 
Aparellador Municipal titular, en votación ordinaria e por 
maioría dos (a) señores (a) asistentes (1 voto en contra, o do 
Sr. Pazos Docampo, 3 abstencións, as dos Sres. Iglesias Carrera, 
Orge Míguez e Rei Barreiro, e 5 votos a favor, os dos membros do 
PP e do Grupo Mixto), estimou oportuno propoñer ó Concello Pleno 
a corrección dos seguintes erros no Documento das Normas 
Subsidiarias de Planeamento de Ambito Municipal de Redondela: 

I).- MQDlElCAClQN_DQ_EARCELARlQ 
I.1).- EEQRQSIA.- Proponse a corrección. dos erros 

detectados no grafiado dos planos a escala 1:2000, sinalados e 
xustificados polos propietarios afectados.

z I.2).- XHSIlElCAClQN_DA_2EQ2QSIA 
O Artigo 105.2) da Lei 30/1992, de 26 de Novembro dí: 

"As administracións públicas poderán, así mesmo, rectificar en 
calquera momento, de oficio ou a instancia dos interesados, os 
erros materiais, de feito ou aritméticos existentes nos seus 
actos", e por outra banda na Normativa e Ordenanzas das Normas 
Subsidiarias de Planeamento de Ambeto Municipal, no seu artigo 
11.3 establécese: Si se deran contradiccións entre o plano e a 
realidade prevalecerá esta última. Polo tanto procede a 
modificación dos planos parcelarios recollendo a realidade 
existente. 

I.3).- 2AECELA_QHE_SE_BRQ2QN_MQDIElCAR 
1.- ANTONIO GONZALEZ MIGUEZ, parcela sita en Costeira- 

Quintela, plano P-22, a escala 1:2.000. De acordo coa 
documentación que adxunta." 

Pola Presidencia ábrese c) correspondente turno de 
intervencións. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. PAZOS DOCAMPO, por este maniféstase que xa votou en contra 
neste asunto na correspondente Comisión Informativa, xa que os 
informes técnicos son feitos polo técnico contratado que ten 
unhas funcións moi concretas que non son esas e que teñen que 
ser asinados polo Sr. Aparellador Municipal deste Concello. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. GOZALEZ IGLESIAS, por este maniféstase que se absterá neste 
punto polas mesmas razóns que expuxo anteriormente o Sr. 
Concelleiro Pazos Docampo. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia 
sométese a votación o presente asunto.
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Efectuada esta, obtivo o seguinte resultado: Votan en 

contra da proposta da Comisión Informativa de Urbanismo, Vías e 
Obras, os Sres./as Concelleiros/as do BNG (3), abstéñense os 
Sres./as Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (6). Votan a favor os 
Sres./as Concelleiros/as do PP (9) e os Sres. Concelleiros do 
Grupo Mixto (2). Na súa consecuencia, resultou aprobada, por 
maioría de votos, a proposta da Comisión Informativa de 
Urbanismo, Vías e Obras, referente a este asunto.- 

Pola Presidencia dase conta de Proposta da Comisión 
Informativa de Deportes de data 21 de Abril de 1997, que 
transcrita dí: 

"Polo Sr. Presidente dase conta das Bases Reguladoras' 
da Convocatoria de Subvencións para apoia-la participación dos 
clubes ou entidades nas diferentes modalidades deportivas 
existentes no Concello. 

DELIBERACIÓN: Polo Sr. Grande Grande se fai constar 
que está de acordo co documento pero que antes de traelo a 
Comisión debería pasar a estudio dos clubes e entidades 
deportivas. 

O Sr. Rei Barreiro dí que non tivo tempo de estudia- 
las Bases e que non pode manifestarse, pero que comunicará ó 
Presidente a postura do seu grupo político. 

VOTACIÓN E ACORDO: A Comisión, en votación ordinaria 
e por maioría dos señores asistentes, coa abstención dos señores 
Rei Barreiro e Iglesias Carrera, acorda propoñer a súa 
aprobación." 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. GRANDE GRANDE, polo mesmo se sinala que despois da última 
sesión plenaria parece que se falou cos clubes respecto deste 
asunto, pero ó BNG hai cousas que lle parecen mal aludindo que 
ó citado Grupo Político non se lle avisou desa reunión cos 
clubes. Non foi convocado a esa reunión e polo tanto non foi, e 
por esa razón vai a votar en contra aínda que está de acordo co 
fondo deste asunto da presente Orde do Día. Remata a súa 
intervención o citado Sr. Concelleiro pedindo que no sucesivo se 
conte co BNG, máis cando neste caso a proposta é do citado Grupo 
Político.



- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. GONZALEZ IGLESIAS, por este manifêsta que no campo do 
deporte se lles vai a obrigar ós distintos clubes a hmscar 
facturas polo dobre das subvencións que reciba, para xustifica- 
las mesmas, mentras ‹› PSdeG-PSOE, cando exercía ‹› goberno, 
utilizaba un convenio que non necesitaba tal xustificación. 

Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
sinalando que con estas bases os clubes máis grandes como son á 
SAR e o CHAPELA van a resultar perxudicados, e remata a súa 
intervención indicando que para votar a favor deste asunto e ó 
marxe do sistema de subvencións previstos nas Bases polo grupo 
de goberno se estableza un convenio co CHAPELA e o SAR. 

- Concedida a palabra pola presidencia ó Concelleiro 
SR. SOTO VIRULEGIO, por este maniféstase que lle sorprende a 
excusa do BNG para votar en contra do acordado na correspondente 
Comisión. Indica ó citado Sr. Concelleiro que á reunión cos 
Clubes non se citaron ós distintos Grupos Políticos, o que 
probablemente considera un erro, e que si apareceu na mesma o 
Concelleiro Sr. Blanco Puga e asistiu á citada reunión, foi 
porque tivo coñecemento da mesma, pero non porque fora convocado 
a ela. 

Continúa a súa intervención o aludido Sr. Concelleiro 
dicindo que o resultado está ahí, que se pretende buscar coas 
bases unha situación de xustiza ó marxe dos intereses 
particulares dos clubes, para que todos eles teñan subvención 
segundo dispoñan as bases; indudablemente os clubes máis 
importantes recibirán máis diñeiro, e que o SAR e o CHAPELA, que 
defenden a Redondela por todo o país, indudablemente contarán co 
apoio do grupo de goberno, indicando por outro lado que ámbolos 
dous clubes coas bases que se traen a este Pleno para a súa 
aprobación, non sairán perxudicados, pero que non se responde 
tampouco a promesas feitas con anterioridade ós clubes, e que é 
a primeira vez que hai unhas bases para reparti-las subvencións. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. GRANDE GRANDE, por este sinálase que o BNG non vai a apoia- 
lo que outros votaron, e que na Comisión anterior a reunión cos 
clubes, votaron a favor das citadas bases porque lle parecían 
ben. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. GONZALEZ IGLESIAS, por este maniféstase a súa protesta pola 
declaración feita polo Concelleiro do Grupo de Goberno Sr. Soto 
Virulegio no senso de que era a primeira vez que se facían unhas 
bases para reparti-las subvencións para deportes, e indicando o 
Sr. Concelleiro citado que o que pasa é que cando estaban na 
oposición non se enteraban e que nas actas si constan criterios 
de reparto das subvencións para deportes. 

Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro
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dicindo que o Concello fixo u a aportación importante ós clubes 
máis importantes e que incluso ó CHOCO se lle chegou a paga-las 
súas fichas, e que os demáis clubes coñecían este carácter 
representantivo do SAR e CHAPELA e por outra parte sempre se 
apoiou ó deporte base. 

Remata a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
indicando que xa dixo que a partida orzamentaria para deportes 
era insuficiente, e que solicitan un compromiso político para o 
SAR e CHAPELA ó marxe da política de subvencións. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
SOTO VIRULEGIO, por este sinálase que con respecto á proposta 
formulada polo Voceiro do PSdeG-PSOE neste Pleno, non se 
manifestará, e que o Concelleiro de Deportes tomará nota da 
mesma para etudiala con interés. Continúa a súa intervención o 
citado Sr. Concelleiro sinalando que con anterioridade non había 
publicidade en política de subvencións deportivas, e que se 
intentará que tódolos clubes participen na política de 
subvencións para o deporte e que ós que lle interesen as» 
soliciten. Remata a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
sinalando que estas bases non supoñen que nun futuro non poidan 
modificarse. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia 
sométese a votación este asunto. 

Efectuada esta, obtívose o seguinte resultado: Votan 
en contra da proposta da Comisión Informativa, os Sres./as 
Concelleiros/as do BNG (3); abstéñense os Sres./as 
Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (6); Votan a favor os Sres./as 
Concelleiros/as do PP (9), e os Sres. Concelleiros do Grupo 
Mixto (2). Na súa consecuencia, resultaron aprobadas, por 
maioría de votos, as bases referentes a este asunto.- 

Pola Presidencia, dase conta do Decreto da Alcaldía de 
data 18 de xuño de 1997, que transcrito di: 

"Visto o expediente de modificación de crédito 9/97 
mediante transferencias de crédito, esta Alcaldía facendo uso da 
competencia regulada na base de execución 15‘.3 do vixente 
orzamento xeral acorda: 
Primeiro.- 

Aprobar o expediente de modificación de crédito 9/97 por 
importe de 4.746.293 pesetas, sendo a orixe e o destino das 
transferencias incluídas no expediente as seguintes:



Subprograma e 
subconcepto Destino P386533 

a transferir 

97 4521A 141 02 Retribucións persoal limpeza 
de praias no verán . . . . . . . . .. (4.000-000) 

97 4131A 227 09 Asistencia técnica medio—am- 
biental . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .. (746.293) 

97 4521A 229 00 Limpeza de praias no verán.. 4.746.293 

Segundo.- 

Dar conta do expediente 9/97 de modificación de crédito á 
primeira sesión que celebre o Pleno do Concello a partir desta 
data." 

Pola Presidencia ábrese ‹› correspondente turno de 
intervencións. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. PAZOS DOCAMPO, por este maniféstase a súa postura en contra 
da filosofía das transferencias de crédito e que sexa 
competencia do Sr. Alcalde, e remata a súa intervención dicindo 
que non comparte a filosofía das obras que se van a realizar co 
crédito en cuestión. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. GONZALEZ IGLESIAS, por este sinálase que a mesma serve para 
arreglar un chanchullo, facendo referencia ó expediente relativo 
ó servicio de limpeza de praias. Continúa a súa intervención o 
citado Sr. Concelleiro dicindo que é a primeira vez que non 
aparece ningún representante da oposición na Mesa de 
Contratación, que no expediente en cuestión non aparece ningún 
tipo de procedemento de valoración do concurso e que cando se 
vai a adxudicar resulta que non hai cartos polo que se fai esta 
transferencia de crédito. 

Remata a súa intervención dicindo que se lle esconden 
á oposición este tipo de cousas, o que lle parece polo menos 
estrano, e que é a cuarta vez que se adxudican procedimentos a

» empresas sin consultar a oposición. 

A Corporación quedou ENTERADA.- 

Pola Presidencia retírase o presente asunto da Orde do
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Día da presente sesión ordinaria.- 

Pola Presidencia dase conta de Proposta da Comisión 
Informativa de Facenda, Patrimonio e Persoal de data 25 de Xuño 
de 1997, que transcrita dí: 

"Vista a proposta da Alcaldía de data 27.05.97 
referida á aprobación do expediente de modificación de crédito 
8/97 mediante créditos extraordinarios polo importe de 
12.232.692.- Pesetas para destinar, na súa totalidade, ó 
financiamento parcial da aportación municipal ás obras de 
INSTALACIÓN ALUMADOS PÚBLICOS 1997 en colaboración co INEM. 

Vista así mesmo a restante documentación. unida ó 
expediente, despois de deliberar, polo Sr. Presidente pásase o 
asunto a votación, resultando empate segundo se indica: 3 votos' 
a favor dos concelleiros do PP D. Luis A. Míguez Docampo e D. 
José Manuel Soto Virulegio e do Concelleiro do Grupo Mixto D. 
Manuel Alonso Lemos e 3 votos en contra dos Concelleiros do 
PSdeG-PSOE, D. Emilio González Iglesias e D. Xaime Rei Barreiro 
e do concelleiro do BNG D. Carlos Pazos Docampo. Segundo o 
artigo 53 do Regulamento Orgánico do Concello resolve o empate 
o voto de calidade do Presidente D. Luis A. Míguez Docampo que 
é a favor da aprobación da proposta indicada, polo que este 
asunto queda dictaminado favorablemente." 

Pola Presidencia ábrese ‹› correspondente turno de 
debate. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. PAZOS DOCAMPO, por este maniféstase que é un despilfarro no 
consumo de enerxía eléctrica, aludindo ó espectáculo nocturno de 
Redondela, indicando que antes de meterse o Concello en máis 
obras de alumado porque hai subvención do INEM, se manteña o que 
xa existe, e remata a súa intervención indicando que na factura 
de enerxía eléctrica pódese aforrar entre un 30 ou un 40%. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. GONZALEZ IGLESIAS, por este sinálase que a súa intervención 
servirá para o debate referente ós puntos 8 e 10 da Orde do Día 
da presente sesión ordinaria. Sinala o citado Sr. Concelleiro 
que antes cando gobernaba o PSdeG-PSOE o actual grupo de goberno 
anteriormente na oposición chamábaselles despilfarradores polos 
préstamos concertados e que non sabían xestionar, e que agora o 
que eles fixeron nesa política de préstamos o grupo de goberno 
ten que multiplicalo por tres, xa que pasa de 316 millóns de 
pesetas os préstamos concertados.



- Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
dicindo que antes de acceder ó goberno polo Concelleiro do PP 
Sr. Míguez Docampo falouse dun plan de aforro enerxetico que non 
apareceu por ningún lado, practicando o grupo de goberno unba 
política de terra queimada, sabendo que non van a seguir 
gobernando e por iso acometen as obras que pretende realizar. 
Remata a súa intervención o citado Sr. Concelleiro pedindo que 
non se gaste doce millóns de pesetas en obras de alumado no 
camiño que vai á casa do Alcalde, e pide por contra que faga o 
equipo de goberno un plan de aforro enerxético. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. MIGUEZ DOCAMPO, por este sinálase que nun próximo pleno ira 
para a súa aprobación un proxecto de plan de aforro enerxético, 
e que si non se lle cree que se lle pregunte ó Sr. Interventor. 
Remata a súa intervención o citado Sr. Concelleiro dicindo que 
o PSdeG—PSOE fixo co delegado de FENOSA en Vigo un Plan de 
compromiso de pagos que se incumpriu dende o principio, e que o 
equipo de goberno vai cumprindo o que promete. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. PAZOS DOCAMPO, por este fálase de promesas polo equipo de 
goberno que non se cumpren, e do despilfarro do mesmo que está 
á vista, e que o exposto por este Concelleiro referente a este 
punto da Orde doDía vai a servir para o debate nos próximos 
puntos. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. GONZALEZ IGLESIAS, por este maniféstase que é incongruente 
falar dun plan de aforro enerxético si por outro lado vanse a 
acometer máis obras de alumado público, e que o proxecto de 
aforro de enerxía eléctrica xa leva no Concello máis dun ano. 
Remata a súa intervención o citado Sr. Concelleiro dicindo que 
antes o grupo de goberno consideraba un despilfarro cen millóns 
de pesetas, e agora son 316 millóns os que leva o grupo de 
goberno como importe dos préstamos levados a cabo ata agora. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia 
sométese a votación este asunto. 

Efectuada esta, obtívose o seguinte resultado: Votan 
en contra os Sres./as Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (6), e os 
Sres./as Concelleiros/as do BNG (3); Votan a favor os Sres./as 
Concelleiros/as do PP (9), e os Sres. Concelleiros do Grupo 
Mixto (2). Na súa consecuencia resultou aprobada a proposta da 
Comisión Informativa correspondente sobre este asunto.- 

Pola Presidencia dase conta de Proposta da Comisión
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Informativa de Facenda, Patrimonio e Persoal de data 25 de Xuño 
de 1997, que transcrita dí: 

"Vista a proposta da Alcaldía do 27.05.97, referida á 
novaciõn, mediante cambio de aplicación parcial de dous 
préstamos. ' 

Vista así mesmo a restante documentación. unida ó 
expediente, despois de deliberar, polo Sr. Presidente pásase o 
asunto a votación, quedando dictaminado favorablemente cos votos 
a favor dos Concelleiros do PP Sr. Míguez Docampo e Soto 
Virulegio, do Concelleiro do Grupo Mixto Sr. Alonso Lemos, e dos 
Concelleiros do PSdeG-PSOE Sr. González Iglesias e Rei Barreiro, 
e co voto en contra do Concelleiro do BNG Sr. Pazos Docampo." 

Pola Presidencia ábrese <3 correspondente turno de 
intervencións. 

— Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. PAZOS DOCAMPO, por este maniféstase en contra da política_ 
crediticia. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. GONZALEZ IGLESIAS, por este maniféstase que na 
correspondente Comisión Informativa votou a favor, pero que se 
absterá, tendo en conta facturas que podían ser de asuntos do 
INEM. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia 
sométese a votación este asunto. 

Efectuada esta, obtívose o seguinte resultado: Votan 
en contra da proposta antes transcrita, os Sres /as 
Concelleiros/as do BNG (3); abstéñense os Sres./as 
Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (6); votan a favor os Sres./as 
Concelleiros/as do PP (9) e os Sres. Concelleiros do Grupo Mixto 
(2). Na súa consecuencia resultou aprobada, por maioría de 
votos, a Proposta da Comisión Informativa correspondente a este 
asunto.- 

Pola Presidencia dase conta de Proposta da Comisión 
Informativa de Facenda, Patrimonio e Persoal de data 25 de Xuño 
de 1997, que transcrita dí: 

"Vista a proposta da Alcaldía do 20.06.97, referida á 
tramitación do préstamo 4/97 por importe de 12.232.692.- Pesetas 
para financiar parcialmente a aportación municipal ás obras de



ALUMADOS PÚBLICOS INEM 1997; vista-las características do 
contrato que se pretende e despois de deliberar, polo Sr. 
Presidente pásase o asunto a votación resultando empate no mesmo 
segundo se indica: 3 votos a favor dos concelleiros do PP Sr. 
Míguez Docampo, Soto Virulegio e do Concelleiro do Grupo Mixto 
Sr. Alonso Lemos, e 3 votos en contra dos concelleiros do PSdeG- 
PSOE, Sr. González Iglesias e Rei Barreiro, e do Concelleiro do 
BNG sr. Pazos Docampo. Segundo o artigo S3 do Regulamento 
Orgánico do Concello de Redondela, resolve o empate o voto de 
calidade do Sr. Presidente Sr. Míguez Docampo, que é a favor da 
aprobación da proposta indicada, polo que dito asunto queda 
dictaminado favorablemente." 

segundo manifestación dos Voceiros dos Grupos 
Municipais do BNG e PSdeG-PSOE, feitas no punto 8) da Orde do 
Día da presente sesión, o manifestado por ámbolos dous no debate 
correspondente ó punto 8), correspóndese coas súas exposicións 
neste punto da Orde do Día da presente sesión. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia 
sométese o presente asunto a votación. 

Efectuada esta, obtívose o seguinte resultado: Votan 
en contra da presente proposta os Sres./as Concelleiros/as do 
PSdeG-PSOE (6), e os Sres./as Concelleiros/as do BNG (3); votan 
a favor da presente proposta, os Sres./as Concelleiros/as do PP 
(9), e os Sres. Concelleiros do Grupo Mixto (2). Na súa 
consecuencia resultou aprobado o dictame da Comisión Informativa 
correspondente a este asunto.- 

11.- 

EESEIBS.- 

Pola Presidencia retírase este asunto da Orde do Día 
da presente sesión.- 

_ 

Pola Presidencia dase conta da Proposta da Comisión 
Informativa de Facenda, Patrimonio e Persoal de data 25 de Xuño 
de 1.997, que transcrita dí: 

"Vistas as bases para contratación temporal de 3 
auxiliares administrativos polo periodo de 5 meses para atender 
necesidades dos servicios do Concello de Redondela durante o 
periodo vacacional dos funcionarios do Concello. 

Vistos así mesmo os informes dos Técnicos municipais,



~
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(Selo da COFDOÍBCIÓH) (Sinatura do Presidente) 

escoitados ós Sres. Concelleiros, polo Sr. Presidente da 
Comisión Informativa pásase o asunto a votación, resultando un 
empate segundo se indica: 3 votos a favor dos Concelleiros do PP 
Sr. Míguez Docampo e Sr. Soto Virulegio, e do Concelleiro do 
Grupo Mixto Sr. Alonso Lemos e 3 votos en contra dos 
Concelleiros do PSdeG-PSOE, Sr. González Iglesias e Rei Barreiro 
e do concelleiro do BNG Sr. Pazos Docampo. Segundo o artigo 53 
do Regulamento Orgánico do Cbncello de Redondela resolve o 
empate o voto de calidade do Sr. Presidente da Comisión 
Informativa que é a favor da aprobación das bases, polo que este 
asunto queda dictaminado favorablemente." 

Pola Presidencia ábrese ‹› correspondente turno de 
intervencións. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. PAZOS DOCAMPO, por este sinálase que a contratación temporal 
de tres auxiliares administrativos pretende a recuperación do 
traballo que se atrase polas vacacións dos funcionarios, mentras 
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que por outro lado o Sr. Alcalde fala de reestructuración de, 
persoal. Considera o Sr. Concelleiro intervinte que a 
reestructuración de persoal de que fala o Sr. Alcalde é 
necesaria xa que hai funcionarios que traballan moito, outros 
que o fan pouco e outros que non traballan; pero que iso non se 
soluciona con parcheos, contratando temporalmente a tres 
auxiliares administrativos para cinco meses, aludindo a un 
desontrol administrativo, e que primeiro será a restructuración 
de persoal e despois a contratación que se pretende con estas 
bases. 

Remata a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
dicindo que esas bases para contratación de persoal temporal 
conteñen os mesmos erros doutras bases para contratación de 
persoal interino deste Concello, e considera que o equipo de 
goberno non ten intención polo tanto de solucionar os erros 
aludidos e por iso votará en contra das bases de referencia. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. GONZALEZ IGLESIAS, por este sinálase que nunha anterior 
ocasión para contratación de persoal interino para este 
Concello, as bases de referencia só lles faltaba a foto, e logo 
comprobouse que así era en realidade; pero antes a contratación 
interina era só de dous meses, para unha persoa e agora 
preténdese a contratación de tres persoas para cinco meses, polo 
que considera que se debe ir a un proceso selectivo, indicando 
que os concursos teñen o perigo da foto xa aludida e que si hai 
dúbidas pola entrevista poden entrar a traballar persoas que 
despois non són as máis adecuadas. 

Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
dicindo que anteriormente polo equipo de goberno, cando estaba 
na oposición, se lle pedían ó PSOE cando presentaba unha bases~



para contratación de persoal que foran debidamente estudiadas, 
e agora se limita o grupo de goberno a unha peticion de informes 
ós Sres. Secretario e Interventor. 

Remata a súa intervención, sinalando que cos concursos 
só se pretende seguir unha política de clientelismo, cando hai 
moitos parados, e indica que votara en contra das mesmas. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
SOTO VIRULEGIO, por este sinálase que as bases son semellantes 
a outras aprobadas con anterioridade e que o debate é o mesmo. 
Sinala ‹› citado Sr. Concelleiro que as bases de referencia 
axústanse á legalidade, considerando que sería unha barbaridade 
celebrar unha oposición para este caso, e que este sistema 
aplicouse fai anos en cursos ocupacionais. Remata a súa 
intervención o citado Sr. Concelleiro indicando que o equipo de 
goberno está facendo estudios para unha restructuraciõn do 
persoal da plantilla, pero que o uesmo queda pendente dunha 
informatización dos servicios, e que iso leva tempo, a que por 
outro lado vai aparellado a unha política de formación do 
persoal deste Concello. 

Concedida a palabra pola Presidencia, polo Concelleiro 
SR. PAZOS DOCAMPO, se relaciona a politica de persoal levada 
polo Grupo de Goberno, cunha enquisa sobre a calidade de comida 
que se lles fixo ós quintos cando eu facía a mili, dicindo que 
cando se ía a resolve-la mesma cambiabase ós quintos, e que iso 
pasa no Concello respecto õ asunto de persoal que se debate 
nestes intres. Polo citado Sr. Concelleiro se sinala por outro 
lado que os erros detectadosnas bases que se están a debatir si 
se quere poderían solucionarse e remata a súa intervención 
dicindo que está en contra de probas para a selección de persoal 
que non consten por escrito, e que por iso mantén o seuvoto en 
contra. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este refírese õ manifestado polo 
Concelleiro Sr. Soto Virulegio, indicando que o que plantexaba 
o mesmo estaba en contra da Lei e ou minte ou se equivoca. 
Remata a súa intervención sinalando que no informe do Sr. 
Secretario se sinalaba o concurso-oposición e que 6 Sr. 
Interventor cando se lle pide o informe non se lle dí o sistema 
de contratación que se vai a seguir cando ten que fiscaliza-lo 
gasto e por iso o tilda de adivino. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
SOTO VIRULEGIO, por este alúdese a un informe do Sr. Secretario 
e con respecto ó informe do Sr. Interventor dí que si ben o 
mesmo sinala que non necesita persoal, por outro lado na 
intervención hai contas pendentes da súa tramitación. E con 
respecto ó BNG manifesta o Sr. Soto Virulegio que xa lle dixera
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a ese Grupo Político que fixera unha proposta de 
reestructuración do persoal deste Concello, e que este é o 
traballo do equipo de goberno, e que votarãn a favor das 
presentes bases. 

~~~~~ 

~~

~ 

Non'habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia 
sométese a votación este asunto. 

Efectuada esta, obtívose o seguinte resultado: Votan 
en contra da proposta da Comisión Informativa, os Sres./as 
Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (6), e os Sres./as Concelleiros/as 
do BNG (3); Votan a favor da proposta de referencia, os Sres./as 
Concelleiros do PP (9) e os Sres. Concelleiros do Grupo Mixto 
(2). Na súa consecuencia, por maiorïa de votos, resultou 
aprobada a proposta da Comisión Informativa e polo tanto as 
bases para a selección de tres Auxiliares Administrativos para 
proceder a súa contratación laboral para atender circunstancias 
de acumulación de tarefas nos servicios do Concello.-

~ 
~~ 

~~~~

~~

~ Pola Presidencia dase conta de Proposta da Comisión 
Informativa de Ensino de data 24 de Xuño de 1997, que transcrita 
dí: ~~ 

~~

~ 
~~
~ 
~~ 
~~

~ 
~~
~~ 
~~ 

'Polo Presidente se da conta das Bases reguladoras das 
subvencións a familias para a escolarización de membros/as de 
familias que cursan estudios de educación infantil (3-5 anos), 
educación primaria (1°-2°—3° ciclo), E.S.O (1°-2° ciclo) e 
estudios de Educación Permanente de Adultos, para o curso 97/98 
no referente a axudas para gastos de libros de texto e material 
escolar e didáctico necesario. 

Aberto o debate sobre as mesmas a Sra. Pérez Orge di que 
sexa o Pleno quen conceda as subvencións e que as bases se leven 
informadas a Pleno polo Sr. Interventor, reservando o seu voto 
para o mesmo. 

A Comisión Informativa de Ensino, cos votos favorables dos 
Sres./Sras Concelleiros/as Soto Virulegio, Canal Gómez e Bastos 
Rodríguez e as abstencións dos Sres/as Concelleiros/as Pérez 
Orge, Villaverde Rodríguez e Iglesias Carrera, estimou oportuno 
propoñer ó Pleno do Concello a súa aprobación coas seguintes 
modificacións: 

&ASE__QnInIA:.... "Terán preferencia na adxudicación destas 
axudas as familias que acrediten unha renda per cápita bruta



inferior'. 

a¿5¡_ngç¡uA_2n:u13L: ...'Unha vez dictada a resolución pola que 
se concede a axuda, procederáse á concesión da mesma do seguinte 
xeito: 

Acudindo o adxudicatario co acordo de concesión á libreria 
para que lle sexan entregados ou ben recollelos no Colexio donde 
cursa estudios o alumno'. 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleira 
SRA. PEREZ ORGE, por esta maniféstase que no título da Orde do 
Día hai un erro xa que só se refire a axudas para libros de 
texto. 

Polo Sr. Interventor maniféstase que as bases se lle 
pasaron despois da celebración da Comisión Informativa e que por 
ese motivo non pudo informa-las mesmas, pero que si hai crédito 
no Orzamento. 

Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira 
SRA. PEREZ ORGE, por esta sinálase que o expediente como non se 
lle pase ó sr. Interventor, ou se lle pase tarde, non pode 
informalo e se manifesta a favor do contido das presentes bases. 

Concedida a palabra pola Presidencia Ó Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este maniféstase que non pode votar en 
contra do que sempre propuxo o PSdeG-PSOE, e que a hora de que 
empece a intervir neste asunto o goberno autonómico que é o que 
ten competencias, pedindo que entretanto se asine un convenio 
como trámite ponte. 

Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
indicando que antes de vir ó Pleno deben esta-los asuntos 
informados. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
SOTO VIRULEGIO, por este sinálase que o título da Orde do Día se 
limite a axudas para libros de textos. 

Concedida a palabra pola presidencia á Concelleira 
SRA. PEREZ ORGE, pola mesma sinálase que debe se-la Xunta a 
competente nesta materia, e que xa se lle dixo á Secretaria da 
Comisión que si non había informe de Intervención lle pedira ó 
Sr. Interventor informe da existencia de crédito. 

_ 

Autorizado pola Presidencia, polo Sr. Interventor 
sinálase que a citada funcionaria si lle pediu o informe da
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existencia de crédito. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este sinálase que o goberno autonómico 
ten. que asumi-las súas competencias neste asunto, e que a 
Deputación xa ten intervido neste asunto aprobando unha enmenda 
do PSdeG-PSOE. 

O Concello Pleno, por unanimidade dos Sres./as 
Concelleiros/as asistentes, aprobou a Proposta transcrita, e na 
súa consecuencia as Bases reguladoras das subvencións a familias 
para a escolarización de membros/as de familias que cursan 
estudios de Educación Infantil (3-5 anos), Educación Primaria 
(1°, 2°, 3° ciclo), E.S.O. (1°, 2° Ciclo) e Estudios de 
Educación Permanente de Adultos, para o curso 97-98 no referente 
a axudas para gastos de libros de texto.- 

14.- AERQBAQIQNl_ND_SEH_CASQ¿_BASES_SHBIEHCIQNS_ABAS.- 

Pola Presidencia dase conta de Proposta da Comisión 
Informativa de Ensino de data 24 de Xuño, que transcrita dí: 

'Polo Presidente dáse conta das Bases Reguladoras das 
Subvencións a Asociacións de Pais de Alumnos dos Centros 
Públicos de Ensinanzas de Réxime Xeral, para o ano 1997 no 
referente a axudas para gastos xerais e de mantemento, e de 
actividades complementarias educativas desenvolvidas polas 
devanditas asociacións. 

Aberto o debate sobre as mesmas a Sra. Pérez Orge dí que se 
informen polo Sr. Interventor. 

A Comisión Informativa de Ensino, cos votos favorables dos 
Sres./as Concelleiros/as Soto Virulegio, Canal Gómez e Bastos 
Rodríguez e as abstencións dos Sres/as Concelleiros/as Pérez 
Orge, Villaverde Rodríguez e Iglesias Carrera, estimou oportuno 
propoñer ó Pleno do Concello a súa aprobación coas seguintes 
modificacións: 

BAsE_sEx1A: ..."VII.- Proxecto e orzamento detallado das 
actividades a realizar durante o curso 1997/98". 

BB$E_HQYENA: ..."N° ALUMNOS PARTICIPANTES NA ACTIVIDADE: 

-20% DO TOTAL DE ALUMNOS.. . . . . .... . . . . . . . ..1 PUNTO 
-40% DO TOTAL DE ALUMOS...................2 
-60% DO TOTAL DE ALUMNOS . . . . . ... . . . . . . . . . ..3 
-80% DO TOTAL DE ALUMNOS...................4 
-100% DO TOTAL DE ALUMNOS . . . . ... . . . . . . . . . ..5



....'INTERESE SOCIOEDUCATIVO E CULTURAL DA ACTIVIDADE...Ata 
4 puntos". 

...."VALORACION DO pnoxncro s onzummo DAS ACTIVIDADES... 
Ata 4 puntos". 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
ALONSO LEMOS, por este maniféstase que a oposición co seu debate 
vai a aburrir a tódolos concelleiros así como ós veciños do 
Concello. 

Auséntase do Salón de Sesións, o Concelleiro SR. ORGE 
MIGUEZ. 

Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira 
SRA. PEREZ ORGE, por este maniféstase que se sinte aludida pola 
manifestación efectuada polo Concelleiro Sr. Alonso Lemos, e que 
si o mesmo está calado é porque non hai xente no Salón de 
Sesións, e a citada Sra. Concelleira pregunta se hai partida 
orzamentaria para este asunto. 

Autorizado pola Presidencia polo Sr. Interventor se 
lle contesta que si hai crédito. 

Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira 
SRA. PEREZ ORGE, por esta fálase de subvención concedida á APA 
de Laredo, cando tíñase quedado que non se deran antes de 
aprobadas, e na súa consecuencia a citada Sra. Concelleira pide 
unha explicación. 

Concedida a palabra pola presidencia ó Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este maniféstase que si non se quere 
explica-lo asunto da APA de Laredo el dará a súa explicación. 

Continúa na súa intervención o citado Sr. Concelleiro, 
manifestando que as subvencións ás APAS danse para o seu 
mantemento e logo adícanse tamén para actividades 
extraescolares, dicindo que votará a favor deste asunto pero que 
o grupo de goberno negocie coa delegación da Xunta en 
Pontevedra, para concertar convenios neste tema. 

Continúa na súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
dicindo que o asunto referente á APA de Laredo consiste en que 
un empregado deste Concello ocupase a casa da Escola co fín de 
que non se violentasen as instalacións da mesma, e que por outro 
lado o mesmo facía outros traballos de reparación de fontanería, 
electricidade, etc., e que pola situaciónda mesma e en aras da 
seguridade solicita se siga mantendo esa subvención.
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Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira 
SRA. PEREZ ORGE, por esta maniféstase que nunca se lle plantexou 
ese asunto da APA de Laredo e ningunha subvención, que é a 
primeira vez que o coñece e que sería cuestión do anterior 
equipo de goberno, engadindo que outros Colexios tamén sufren 
actos bandálicos, e que polo tanto os mesmos tamén teñen dereito 
ó mesmo tratamento.

~ Remata a súa intervención a citada Sra. Concelleira 
indicando que esa subvención para a APA de Laredo ten outro 
contido distinto do que lle corresponde ás subvencións para 
APAS. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GGZALEZ IGLESIAS, por este maniféstase que esta situación vense 
dando dende o ano 1994, e que si se permitiu que persoal do 
Concello vivira nese Centro foi para evitar actos bandálicos, si 
ben considera que este tema debe ir con cargo a outra partida do 
orzamento. 

Remata a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
sinalando que cumpra co seu deber de concelleiro o sr. Alonso 
Lemos, e que si non quere debatir que non debata, pero que non 
lle meta presa ós demáis Sres. Concelleiros. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
SOTO VIRULEGIO, por este maniféstase que cree que eran unha ou 
dúas facturas as que se recoñeceron da APA DE Laredo, e cree que 
o asunto de Laredo non perxudica ás demáis APAS, e remata a súa 
intervención indicando que a subvención a esa APA foi con cargo 
á mesma partida orzamentaria, pero que non fai referencia ás 
bases obxecto deste punto da Orde do Día da presente sesión. 

O Concello Pleno, por unanimidade dos Sres./as 
Concelleiros/as asistentes, aprobou, nos seus propios términos, 
a Proposta transcrita.-

a 15.- AERQBAQIQEL_NQ_SEH_ÇASQL_BBSES_BEÇA.- 

Pola Presidencia dase conta de proposta da Comisión 
Informativa de Ensino, de data 24 de Xuño de 1.997, que 
transcrita dí: 

'Polo Presidente dase conta das Bases Reguladoras 
dunha Beca en réxime de colaboración para realizar actividades 
de extensión educativa e desenvolver obradoiros formativos de 
base polo Concello de Redondela, a Comisión Informativa de 
Ensino, en votación ordinaria e por unanimidade dos Sres/as 
asistentes/tas, estimou oportuno propoñer ó Pleno do Concello a 
súa aprobación coas seguintes modificacións:



BAfiE_ERIHEIRA: 'BENEFICIARIO/Ã: 

0 Titulado/a en materias relacionadas co ámbito educativo 
poderá ser beneficiario/a dunha beca,...". 

A nA5E_;IERgE1RA queda como segue e se suprimen os outros 
apartados: 

"1.-O Concello de Redondela adxudicarálle-la beca 6 
titulado/a universitario/a en Psicoloxia, Pedagoxía ou Diploado 
EXB, e que cumpran coas seguintes condicións: 

- Acreditación de estar en situación de desemprego. 
- Atoparse ó corrente por tódolos conceptos nas obrigas 

tributarias e non tributarias coa Facenda Local no periodo 
voluntario de cobranza ou en situación de liquidación. nas 
débedas. 

- O/A beneficiario/a da beca, en virtude das presentes 
bases, non disfrutará, en ningún caso, de ningún tipo de 
relación de carácter laboral nin contractual co Concello de 
Redondela.". 

BA5E_ÇQAEIA: DOTACION DA BECA 

"1.- A beca para practicas nos centros escolares....". 

'2.-O beneficiario/a desfrutará dun seguro...." 

BASE_QHIHIA :'OBRIGAS DO BENEFICIARIO/A DA BECA. 

O beneficiairo/a da beca comprométese: 

C) . . . . . ..durante o tempo da concesión da beca, a primeira 
memoria presentarase.....". 

BASE_SEXIA: ".....Certificaciõn bancaria da conta onde deberá 
aboarse a beca, se é o caso.". 

BBSE_SEIIMA: ...."2.- 0 sistema de selección será o de concurso 
de méritos, e efectuaráse de acordo cos seguintes criterios: 

-Estar empadroado no Concello de Redonde1a..... 1 punto. 
-Experiencia en accións de intervención educatíva...Ata 3
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puntos. 

-Valoración do proxecto formativo e curriculum académico...Ata 
3 puntos.~~

~~ ~~ ~~ 
—Prácticas realizadas en centros escolares....Ata 1 punto. 

-Por atoparse en situación de desemprego....0,1 punto/mes ata 
máximo 1 punto 

-Asistencia a cursos, xornadas e seminarios sobre materias, 
asuntos ou temática educativa...Ata 1 punto....'. 

-Polo coñecemento do Idioma Galego so se valorará o grado 
superior acreditado):~

~~
~~
~ 
~~~ 
~~ 

~~~

~ 

-Grao de iniciación: 0,5 puntos. 
-Grao de perfeccionamento: 1 punto. 

Onde dí 2 é 3.- No caso de que dous ou máis aspirantes/as 
á beca, acaden a mesma puntuación, a selección establecerase en 
prol do/a peticionario/a de maior puntuación no proxecto de 
intervención educativa e curriculum vitae, no caso de persistir 
o empate o criterio a seguir será o peticionario de maior 
antigüidade no paro. 

Onde dí 3' é 4.- Una vez examinada a documentación 
presentada o Tribunal propondrá á Comisión de Goberno o 
beneficiario da beca, para que lle sexa adxudicada ésta polo 
tempo que se recolle nas presentes bases. ~ ~

~ Onde dí 4 é 5.- Entenderánse desestimadas as solicitudes 
sobre as que non recaese resolución expresa.'. ~~ ~ 

~~~~ 
~~~ 

BASE OITAVAL-....'O Concello de Redondela aboaralle 
mensualmente, na contía que corresponda, a beca ó 
beneficiario/a.'. 

Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira 
SRA. PEREZ ORGE, por esta manifestase que se aceptan as 
propostas e que se votará a favor das mesmas. ~~~

~~ 
~~ 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este sinálase que se votará a favor do 
presente asunto. 

~~~ O Concello Pleno, por unanimidade dos Sres./as



Concelleiros/as asistentes, aprobou, nos seus propios términos, 
a Proposta transcrita.- 

Neste intre e coa debida autorización da Presidencia, 
auséntase do salón de sesións o concelleiro Sr. Alonso Lemos. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Sr. Concelleiro 
Sr. Tornero López, por este deféndese a moción de data 19 de 
xuño do 97 asinada polo concelliro do PSdeG-PSOE D. Jaime 
Tornero López relativa a que o Concello de Redondela pode ser 
centro asociado da rede pública autonómica promovida pola 
Direccións xeral de formación e emprego segundo Orde inserta no 
DOGA do 19 de maio do ano que andamos. O citado Sr. concelleiro 
na súa moción fala de solicitude do Concello de Redondela como 
centro asociado do Servicio Galego de Colocación para 
desenvolve-las accións de información e direccionamento, 
tratamento das demandas de emprego e captación e tratamento das 
ofertas de traballo. Remata a súa intervención pedindo a 
aprobación de prórroga dos servicios recollidos nos contratos de 
dous axentes de desenvolvemento e emprego local (D‘ Maria del 
Carmen Otero Lamas e D. Marcos Ferreiro González) co obxecto de 
facerse cargo das actuacións do referido centro asociado. 

Concedida a palabra pola Presidencia á concelleira 
Sra. Pérez Orge, por ésta maniféstase que votará a favor da 
referida moción e interesa, como xa ten falado noutras ocasións 
que esas persoas fagan os seus cometidos e non outros distintos. 

Concedida a palabra pola Presidencia õ Sr. Concelleiro 
Soto Virulegio, por éste maniféstase que votarán a favor da 
moción, e que por razóns de premura de tempo xa se fixeron as 
correspondentes solicitudes para a prórroga dos contratos 
aludidos na referida moción, manifestando que se enterará de se 
esos axentes de emprego poden facer outras funcións. 

O Concello Pleno, por unanimidade dos Sres./as 
Concelleiros/as asistentes, aprobou, nos seus propios términos, 
a moción obxecto deste asunto.



Pola Presidencia, dase conta da moción presentada polo 
BNG, asinada por Carlos Pazos Docampo en data 17 de xuño de 
1997, que transcrita di: 

"Antes do ano 1982, os habitantes dos concellos da Ria 
de Vigo tiñamos dúas posibilidades para desprazarnos entrambas 
marxes da ria: unha, facer o recorrido de muitos quilómetros 
para chegar a outra banda daría; e outra, utilizar o transporte 
marítimo que comunica Vigo con Cangas e Moaña. 

. No ano 1982 inaugura-se a Ponte de Rande, dentro do 
tramo da Autoestrada A-9, entre Pontevedra e Vigo, que mediante 
o pago dunha peaxe fai posible un desprazamento rápido, 
aforrando, sobre o antigo recorrido, máis de 30 quilómetros. 
Indubidabelmente, os beneficios son patentes a todos os niveis: 
desde o considerábel aforro no desprazamento dos veículos até os 
beneficios que as industrias da Ria de Vigo acadan ao mellorar— 
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se sustancialmente as comunicacións entre as bandas norte e sur. 
da ria. Desde as vantaxes que supón o rápido acceso aos centros 
neurálxicos das comunicacións (aeroportos, estación de 
autobuses, etc) até o acceso aos centros médicos, hospitais, ou 
centros académicos, de estudios meios e universidade. Desde o 
complemento que supón aos transportes da ria, até a facilidade 
para acudir a aitos culturais, sociais, deportivos e de todo 
tipo. Desde a curta distáncia para desprazarse obrigatoriamente 
aos centros médicos de urxencia, até o desprazamento á 
Universidade de Vigo. Constitue pois a Ponte de Rande un fito 
importante para o desenvolvimento económico, social e cultural 
do Morrazo, e lóxicamente da comarca de Vigo e máis a súa area 
de influéncia. 

Desde hai 16 anos, os/as habitantes de Vigo e a sua 
comarca, ademais dos turistas e persoas que nos visitan e gozan 
das ofertas lúdicas, festivas ou de lecer, ou aquelas que 
manteñen relacións económicas e laborais con esta zona, estamos 
aboando unha peaxe que, no dia de hoxe, acad as 150 pts. por 
cada vez que se utilice a ponte para achegarse a calquera das 
dúas ribeiras da Ria de Vigo. Taxa inxusta e inxustificábel, por 
canto se utiliza o territorio municipal do Morrazo, de 
Redondela, ou de Vigo, para realizar unha autoestrada de peaxe 
que xa ten ingresos e beneficios polo simples feito do 
desprazamento entre as povoaciõns existentes entre Vigo e A 
Coruña. Peaxe ademáis que represente unha carga onerosa para as 
economías familiares de traballadores, traballadoras. 
estudiantes e persoas que obrigatoriamente se desprazan aos 
hospitais e especialistas médicos."

~ Concedida a palabra pola Presidencia ó Sr. Pazos 
Docampo, por éste en defensa da súa moción sinala que a Ponte de 
Rande está xa máis que descontada pola súa concesionaria~



Autopistas del Atlántico e que debe de estar libre de peaxe por 
razóns de traballo, sanitarias, culturais e de vecinos dos 
concellos limítrofes da ría que precisan trasladarse diariamente 
a Vigo polos motivos citados, interesa: 

Primeiro.- Que se solicite do Ministerio de Fomento o 
paso gratuíto pola Ponte de Rande, especialmente o recorrido 
entre O Morrazo e Vigo e viceversa. 

Segundo.- Remitir o texto da moción, así como o 
acordo, ós Concellos do Morrazo: Cangas, Bueu, Marín, Moaña e 
Vilaboa, e da comarca de Vigo e a súa área de influencia, en 
especial, Vigo, Mos, Baiona, Gondomar e O Porriño, para o seu 
pronunciamento e apoio, así como as mancomunidades do Morrazo e 
de Vigo, e a Deputación Provincial de Pontevedra. 

Terceiro.- Solicitar o pronunciamento e apoio do 
Parlamento Galego e do Parlamento do Estado. 

O Concello Pleno, por unanimidade dos Sres./as 
Concelleiros/as asistentes, aprobou, nos seus propios terminos, 
a moción obxecto deste asunto. 

Pola Presidencia, dase conta da moción presentada polo 
BNG, en data 29 de maio de 1997, que transcrita di: 

"A iniciativa privada está a promover a creación dunha 
universidade en Ponteareas, co apoio implícito e explícito de 
diversas institucións públicas. parece obvio que a instalación 
dunha universidade privada no campo de ación dunha pública 
resulta, cando menos, pouco eficiente desde o ponto de vista 
económico, e ilõxico desde o ponto de vista social. A gravidade 
do asunto é maior se temos en conta a carência de meios, mesmo 
de infraestructuras básicas, que soporta a Universidade de Vigo. 

Neste senso a Universidade de Vigo carece de 
biblioteca central, residéncias, urbanización dos campus, mesmo 
os acesos ainda son lamentabeis. O paradoxo xurde cando diversas 
administracións públicas están disposts ea subvencionar unha 
grande parte das infraestruturas básicas dunha universidade 
privada, con fins privados e beneficios exclusivos para os 
propietários. 

Cando á tnúxersidade pública lle falta tanto ara 
acadar unha situación óptima, non semella coerente dividir os 
esforzos, e lonxarnos do obxectivo prioritário, a mellora da 
calidade da universidade pública. 

Por todo isto, o Grupo Municipal do BLOQUE 
NACIONALISTA GALEGO, propón ao Pleno do Concello a adopción dos
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seguintes acordos: 

1.- O Pleno do Concell entende que a posibel creación 
dunha universidade rivada, no ámeto de actuación da Universidade 
de Vigo, pode ter graves consecuéncias na consolidación e medre 
da universidade pública do sul de Galiza. 

2.- O Concello Pleno insta á Xunta de Galiza a 
comprometerse decididamente coa Universidade de Vigo, 
priorizandoa fronte a calisquer iniciativa de universidade 
privada." 

Pola Presidencia, ábrese o correspondente turno de 
debate. 

Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira 
Sra. Pérez Orge, por esta fálase de que a Universidade privada 
de Ponteareas conta con financiación pública, cando a 
Universidade de Vigo carece de Biblioteca Central, residencias, 
urbanización dos campos e os accesos aínda son lamentables. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Sr. González 
Iglesias, por este móstrase a favor da moción presentada polo 
BNG, plantexando unha emenda se o acepta o propoñente, para 
engadir á súa proposta de acordo, consistente en que non haxa 
unha soa peseta do diñeiro público con destino á universidade 
privada. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Sr. Soto 
Virulegio, por éste maniféstase que non está de acordo co 
contido do punto primeiro da citada moción do BNG, e pide que se 
voten separadamente os dous puntos da mesma. 

Concedida a palabra pola Presidencia á Sra. 
Concelleira Pérez Orge, por esta sinálase que no ensino privado 
a matrícula vai a costar un millón de pesetas por curso e se 
pregunta que familia pode soster ese gasto na educación dos seus 
fillos, mantendo a moción en defensa do ensino público, 
aceptando a emenda formulada polo PSdeG-PSOE, e non admitindo 
que a emenda do BNG se vote separadamente. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
Soto Virulegio, por este sinálase que o PP segue priorizando á 
universidade de Vigo, e que non estando de acordo co punto 
primeiro da moción do BNG interesa de novo ó seu propoñente a 
votación separada de ámbolos dous puntos da moción, como se ten 
feito en mocións presentadas noutras ocasións, xa que se non se 
acepta, no sucesivo non se aceptarán votacións por separado. 

Concedida a palabra pola Presidencia á Sra. 
Concelleira Pérez Orge, por esta mantense o seu criterio xa 
manifestado anteriormente de que a moción se vote conxuntamente, 
coa emenda do PSdeG-PSOE.

~

~



Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia 
sométese a votación a moción do BNG, coa emenda do PSdeG-PSOE. 

Efectuada a correspondente votación, _pbtívose o 
seguinte resultado: votan en cotra da citada mocion os Sres. 
Concelleiros do PP (9), e o concelleiros Sr. Puch Casal; votan 
a favor da aludida moción os Sres/as Concelleiros/as do BNG (3), 
e os Sres. Concelleiros do PSdeG-PSOE (5), na súa consecuencia, 
foi rexeitada a emenda do BNG. 

Pola Presidencia, retírase este asunto da orde do día 
da presente sesión ordinaria por terse xa plantexado o mesmo 
noutras esferas da Administración Publica. 

Concedida a palabra pola Presidencia 6 Concelleiro Sr. 
Pazos Docampo, por este maniféstase que quere deixar constancia 
da ilegalidade da retirada deste punto da orde do día sen que a

z Corporación decida o respecto. 

Pola Presidencia, dase conta da moción do BNG, de data 
20 de maio de 1997, que transcrita di: 

"A próxima celebración do XIV Festival Internacional 
da Xuventude na Habana, vai supor un importante ponto de 
encontro da nmcidade de todo o umndo, para intercambeo de 
esperiéncias, e para contrastar as inquedanzas dos desemellantes 
movimentos xuvenís. 

E mui importante para todo movimento xuvenil galego, 
acudir, ao encontro da Habana, cunha amplia representación, que 
permita aos nosos mozos e mozas participar activamente neste 
Festival Mundial da Xuventude. 

Por todo isto o Grupo Municipal do BLOQUE NACIONALISTA 
GALEGO, facendo sua a proposta do "Comité Galego Preparatõrio 
Cuba 97", solicita que: 

O pleno do Concello acorde colaborar á presenza do 
movimento xuvenil galego, no Festival Mundial da Xuventude, a 
celebrar na Habana, cunha axuda económica do 20.000 pesetas." 

Pola Presidencia, ábrese o correspondente turno de 
debate.



~ 
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Concedida a palabra pola esidencia o Concelleiro Sr. 

Grande Grande, por este sinálase que a celebración do 14 
Festival Internacional da Xuventude na Habana, vai a supoñer un 
encontro da mocidade de todo o mundo, considerando importante 
que todo movemento xuvenil galego, poda acudir a ese encontro da 
Habana, e solicita que o concello colabore cunha axuda económica 
de 20.000 pesetas. 

~~~

~~
~~ 

~~
~~ 
~~
~~ 

~~
~~
~ 

~~~ 

~~ 
~~~ 

~~ 

Concedida a palabra pola Presdidencia ó Concelleiro 
Sr. Soto Virulegio, por este maniféstase que non lle parece ven 
que non se apoie as subvencións ás entidades deportivas de 
Redondela, e por outro lado, que non comparte a axuda económica 
interesada na moción. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Sr. Concelleiro 
Grande Grande, por este maniféstase que non é certo que non 
apoie as subvencións ás entidades deportivas de Redondela, senon 
que o que non apoia é o procedemento seguido, e por iso votará 
en contra. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiros 
Sr. González Iglesias, por este maniféstase que non se aproba 
polo PP a axuda económica ó Movimento Xuvenil Galego con motivo 
do Festival Internacional da Xuventude na Habana, polo apoio do 
BNG a esta cuestión, que sí apoia o PSdeG-PSOE. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia 
sométese a votación este asunto. 

Efectuada esta, obtívose o seguinte resultado: votan 
en contra da citada moción do BNG os Sres. Concelleiros/as do PP 
(9), e o Concelleiro Sr. Puch Casal; votan a favor da referida 
moción os Sres. Concelleiros/as do BNG (3), e os Sres. 
Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (5). Na súa consecuencia resultou 
rexeitada a presente moción do BNG. 

ASHHIQS_ERXENIES± 
- MOCIÓN DO PSdeG-PSOE EN MATERIA DE POLÍTICA 

SECTORIAL DA MULLER. 

~~
~ 

Concedida a palabra pola Presidencia, polo Concelleiro 
do PSdeG-PSOE D. Xaime Tornero López, e en representación do 
citado partido, proponse a este concello Pleno a seguinte 
moción:~

~ "Contratación dunha profesional da área da muller como 
.Asosora. Xurídica. e Socio-Laboral para. desenvolver' programas 
especializados, aplicar o Plano Integral da Muller e apoiar o 
funcionamento do Consello Municipal da Muller.

~~



A aplicación da subvención concedida pola Xunta de 
Galicia (1.952.218 pesetas) do ano 1996 incorporado_ como 
remanente para este ano 1997 en concepto de persoal (Tecnico de 
Grado Medio) regulado como Axudas para a prestación de Servicios 
Sociais polas Corporacións Locais, para sufragar os gastos 
derivados desta contratación" 

Pola Presidencia, se sinala que é preciso a 
declaración de urxencia para poder tratar a presente mocion. 

Este Concello Pleno, por unanimidade de tódolos 
concelleiros/as asistentes, considera urxente a presente moción, 
pasándose seguidamente a trata-la nesma. 

Pola Presidencia, ábrese o correspondente turno de 
debate. 

Concedida a palabra pola Presidencia á Sra. 
Concelleira Pérez Orge, pola mesma sinálase que polo BNG, 
presentouse unha moción semellante ó anterior equipo de goberno 
e a este mesmo pouco despois da moción de censura. Despois de 
varios meses levouse a unha comisión de Benestar Social, 
quedándose en contratar persoal e redactar unhas bases, e remata 
a súa intervención decindo que se votará a favor da citada 
mocion. 

Concedida a palabra pola Presidencia á Sra. 
Concelleira Canal Gómez, por ésta sinálase que as bases de 
referencia se levaron a unha comisión de Benestar Social, e que 
se acordou pagar a "xanela" o referente á cuestión xurïdica, 
decindo que xa se debatiu o tema da contratación dunha asesora 
xurïdica e pensa que é preciso contratar outra asistenta social. 
E remata a súa intervención sinalando que non considera adecuada 
a presente moción. 

Coa debida autorización da Presidencia auséntase do 
salón de sesións a Sra. Concelleira Villaverde Rodríguez. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Sr. Concelleiro 
Tornero López, por este sinálase que no Concello hai uns cartos 
sen empregar, para un técnico de grao medio, e que está aberto 
á denominación do posto de traballo referente ese técnico. 

Concedida a palabra pola Presidencia, pola Concelleira 
Sra. Canal Gómez, maniféstase que cando chegou ó departamento de 
Benestar Social, o servicio estaba desmantelado e que non había 
programa de Axuda a Domicilio, e para drogodependentes. Remata 
a súa intervención indicando que xa se levo á comisión 
informativa un convenio de drogodependencia que era importante 
e que con respecto á abogada e á psicõloga, probablemente se 
aumenten as consignacións orzamentarias. 

Coa debida autorización da Presidencia, auséntase do
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salón de sesións o Sr. Rodríguez Vilarchán. ~ 
Non habendo unanimidade de criterios, pola 

Presidencia, sométese a votación este asunto. 
Efectuada esta obtívose o seguinte resultado: votan en 

contra da presente moción os Sres. Concelleiros/as do PP (8), e 
o Sr. Puch Casal; votan a favor da presente moción, o Sres. 
Concelleiros/as do BNG (3), e os Sres. Concelleiros do PSdeG- 
PSOE (4). Na súa consecuencia reslutou rexeitada a presente 
moción. 

- MOCIÓN no BNG REALIZACIÓN XESTIÓNS con URBASER EN 
EVITACIÓN SUSPENSIÓN RECOLLIDA m: LIXO no CONCELLO. 

"A convocatoria de folga, para a vindeira semana, na 
empresa encarregada da recollida do lixo no concello, vai soupor 
un problema mui grave para todos os(as) habitantes do concello 
aumentando, se cadra, polo crecemento de povoacion que se da no 
veran. * 

A falla deste servizo básico, se temos en conta a 
devandida circunstancia de aumento da povoación, xunto as 
condicións climáticas desta época do ano, anuncian, se non se 
lle pon remédio, un deterioro da calidade de vida dos veciños e 
veciñas de Redondela, ao mesmo tempo que poden provocar 
problemas sanitários graves. 

Por todo isto o Grupo Municipal do BLOQUE NACIONALISTA 
GALEGO, solicita do Concello Pleno: 

Esixir á empresa Urbaser a realización de todas as 
xestións precisas para evitar a suspensión da recollida do lixo 
no concello." 

Pola Presidencia, ábrese o correspondente turno de 
debate. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Sr. Pazos 
Docampo, por este sinálase que é impresentable que en menos dun 
ano a empresa Urbaser plantexe problemas e que a suspensión da 
recollida dolixo é un problema gordo parecendo que esa empresa 
non está en condicións de negociar nada, pero que o equipo de 
goberno deber presionar a Urbaser, para que a folga se 
desconvoque evitando así que suspenda a recollida do lixo neste 
concello. 

Concedida a palabra ó Sr. Concelleiro Soto Virulegio, 
por éste maniféstase que a folga a rovocan os traballadores, non 
o equipo de goberno, e que o problema non é unha solución 
exclusiva do equipo de goberno.



Continúa a súa intervención o Sr. Concelleiro antes 
citado sinalando que pola Alcaldía se non se desconvoca a folga, 
publicarase un bando pedindo a colaboración do vecindario ante 
tal situación de suspensión da recollida do lixo. 

concedida a palabra pola Presidencia ó Sr. Pagos 
Docampo, por este sinálase que o problema que supón a suspension 
da recollida do lixo é un problema do concello, e que non se 
resolve con un bando, e que se o goberno mantén a posición que 
debería ter neste asunto e evitar así que se produza un 
deterioro da situación xa que a xente vaille a protestar ó 
concello e non a Urbaser. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Sr. González 
Iglesias, polo mesmo sinálase que o equipo de goberno ten que 
posicionarse no problema da folga e non lle vale con votar a 
favor da moción que neste asunto presenta o BNG. 

Concedida a palabra poa Presidencia ó Sr. Concelleiro 
Soto Virulegio, poreste maniféstase que o PP vai apoiar a 
presente moción e que indudablemente váiselle esixir a Urbaser 
que poña tódolos medios ó seu alcance para evita-la folga. 

concedida a palabra pola Presidencia ó concelleiro Sr. 
Pazos Docampo por este sinálase que o equipo de goberno debe 
plantexarse este problema e poñer en marcha as medidas para a 
súa solución, esperando así que se solucione o mesmo. 

O Concello Pleno, por unanimidade dos Sres./as 
Concelleiros/as asistentes, aprobou, nos seus propios términos, 
a moción obxecto deste asunto. 

Coa debida autorización da Presidencia, auséntase do 
salón de sesións o Concelleiro Sr. Mïguez Docampo. 

21.- RQGQS_E_28EGHNBSi 

Pola Concelleira do BNG Sra. Pérez Orge pregúntase
z polo referente a creación do Rexistro do Parque Móbil Municipal. 

Respóstaselle que se está a facer a modelación de 
impresos para a posta en marcha do citado Rexistro. 

_ 

Pola Sra. Concelleira antes citada, pregúntase que se 
vai encargar da recollida selectiva de residuos. 

Polo Concelleiro Sr. Puch Casal respóstaselle que os 
contenedores para recollida de vidro e cartón se colocaron polas 
emress ANFEVI e SAPTMA, e se recollerán coa frecuencia 
necesaria. 

Neste intre, e coa debida autorización da Presidencia,
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auséntase do salón de sesións o concelleiro Sr. Puch Casal.

~ 

do Mar. 

citado. 

Polo Concelleiro Sr. Blanco Puga, en representación do 
PSdeG-PSOE se formulan ó Concello Pleno as seguintes preguntas: 

Polo portavoz do equipo de goberno, respóstase que xa 
está contestada. 

2‘.- ¿Cando van a esconmenzar as 
xulgado? 
¿Onde se vai instalar o mesmo durante os 8 meses 
que duran as obras? 

Polo portavoz do equipo de goberno, 

Polo portavoz do equipo de goberno respóstase que pola 
Comisión de Goberno foron aprobados convenios para a realización 
dese servicio. 

4*.- 

Polo 
que se están a facer polo Concello. 

Polo 

Polo Portavoz do equipo de goberno,~ 

1‘.- ¿Cando se vai inaugura-la piscina municipal? 

obras 

respóstase que 
comezarán entre xullo e agosto, e o xulgado instalarase na Casa 

3‘.- ¿Adxudicouse a recollida selectiva de lixo? Se é 
así, ¿que procedemento se seguiu para a súa 
adxudicación? 

¿Por conta de quen se están a levanta-los muros 
do camiño que se está a facer que vai dende a 
carreteira de Ventosela a Torres Agrelo? Se así 
o fai o Concello ¿Cal é o custo dos mesmos? 

concelleiro Sr. Jaime Darriba Vilas respóstaselle 

Concelleiro Sr. Blanco Puga, en representación do 
PSdeG-PSOE, formúlase o seguinte rogo: 

" A situación lamentable pola que tivo que pasa-lo 
grupo de baile português o martes da Coca, 
organización da Comisión de Festas non lle asinou un local onde 
cambiarse de roupa, tendo que facelo ó aire libre no paseo, fai 
que rogemos ó Sr. Alcalde que se dirixa a este grupo pedíndolle 
disculpas polo acontecido". 

cando por falla de 

maniféstase que 
non ten que pedirlle disculpas o grupo de baile citado, xa que 
se cambiaron na rúa porque quixeron os compoñentes do grupo 

do novo~~



Polo Sr. Concelleiro Jaime Tornero López, en 
representación do PSdeG-PSOE, formúlanse o Concello Pleno as 
seguintes plreguntas: 

1.- ¿Coñece o Goberno Municipal o paradero do material 
audiovisual do Concello de Redondela "misteriosamente" 
desaparecido? 

Polo Portavoz do grupo de goberno respõstaselle que 
non coñece o paradero do referido material e que están esperando 
que o PSdeG-PSOE llo diga. 

2.- ¿A remodelación. dos servicios do Concello de 
Redondela vanse limitar a cambiar á funcionaria encargada da 
xestión de persoal a outras funcións, e a intercambiar unha 
funcionaria de Intervención por unha de Depositaría, xa feitos 
Consumados, ou ampliarase dando coñecemento á Corporación? 

Polo portavoz do grupo de goberno respostaselle que xa 
quedou explicada anteriormente a pregunta de referencia. 

Pola Sra. Concelleira Cecilia Pérez Orge se formulan 
as seguintes preguntas: 

1.- Na programación das festas da Coca se contemplaba 
unha espectacular tirada de fogos de artificio, valorada nun 
millón de pesetas, que non se pluido levar a cabo polas 
inclemencias do tempo. Como parece ser que esta tirada vaise 
realizar dentro das actividades do verán: 

¿Pode informarnos do lugar onde está almacenado todo 
o material preciso para levar a cabo esta actividade? 

En caso de que se almacenara nalgún lugar do Concello, 
¿Son vostedes conscentes do perigo que esto supón? 

Polo Portavoz do equipo de goberno respõstaselle que 
o material citado está en poder da empresa referida. 

2.- Na semana pasada estivo diversa uaqunaria da 
Deputación realizando obras na parroquia de Reboreda, no camiño 
que leva ao pazo de Torres Agrelo, supoñemos que co coñecemento 
do equipo de goberno. Tendo en conta que estas obras benefician 
fundamentalmente á citada propiedade. 

¿Forman parte da colaboración do PP co proxecto 
educativo do Sr. Marcote? 

¿Poderían explicar o porqué destas obras?
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Polo portavoz do grupo de goberno, respóstase que xa 
se explicou antes ó BNG. 

Coa debida autorización da Presidencia, neste intre 
auséntase do Salión de Sesións o Sr. Piñeiro Costas. 

3.- O estado de abandono e suciedade que presenta o 
cauce do río Alvedosa no seu paso polo casco urbán causa vergoña 
e noxo a todos/as veciños/as que paseando polas súas marxes, 

sobre todo coa marea baixa, poden observar no fondo restos de 
neumáticos, ferros, así como contenedores de lixo tirados na 
curva da Portela. 

¿Pensa o equipo de goberno proceder á limpeza deste 
cauce fluvial? 

¿Cando pensan facelo? 
Polo Portavos do equipo de goberno respóstase que se

~ 
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ben se efectuou unha limpeza no citado río, se seguerá limpandog 
O mesmo . 

4.- O equipo de goberno tramitou pola vía de urxencia 
o expediente de adxudicación de Limpeza de praias como se os 
areais marítimos do concello apareceran no noso litoral a semana 
pasada e houbera que proceder ó seu adecentamento dun d'lia para 
outro. 

¿Non sabían vostedes que este servicio tiña que 
facerse coa debida antelación? 

¿Consideran democrático o sistema utilizado na 
tramitación deste expediente (bases aprobadas por comisión de 
goberno, mesa de contratación incompleta)? 

¿E un exemplo da transparencia que ía caracteriza-la 
súa xestión? 

Polo portavoz do grupo de goberno respóstase que se 
fixo no momento oportuno e que o procedemento administrativo 
utilizado na contratación o considera democrático e 
transparente. 

5.- Coa chegada do verán poden proliferar as acampadas 
indiscriminadas nalgunhas zoas próximas ás nosas praias. 

¿Tomou algunha medida para tentar de solucionar este 
problema que se repite ano tras ano no noso concello? 

Polo Portavoz do grupo de goberno respóstase que se 
tomarán as medidas oportunas cando aparezan os campistas. 

6.- ¿Cando pensa o equipo de goberno proceder á 
constitución do Patronato de Deportes?



Polo Concelleiro de Deportes respóstaselle que o 
Patronato de Deportes constituirase aproximadamente dentro de 15 
días. 

E, non sendo outro o obxecto desta sesión, pola 
Presidencia levántase a mesma, sendo as vintetrés horas 
cincuenta e cinco minutos da data fixada no encabezamento, en 
proba de todo o que, se extende a presente Acta, que se 
inscribiu no Libro dende o folio 086 do Papel Timbrado da 
Comunidade Autónoma de Galicia, Serie A n° 0361348, ata a volta 
do folio n° 103 , Serie A n° 0361331, de todo o que, como 
Secretario, DOU FE.- 

O SECRETARIO 

LUIS TORRADO VÁZQUEZ


